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Aan: Presidium 

Van: Griffie 

Onderwerp: Overgang naar fysiek vergaderen 

Datum: 4 februari 2022 

Status: Ter bespreking 

 

 

Op donderdag 2 februari heeft de griffie de presidiumleden gebeld met de vraag hoe zij en hun fractiegenoten 

kijken naar een eventuele overgang naar fysiek vergaderen. Daarbij is gevraagd of zij weer fysiek willen 

vergaderen en zo ja, tijdens welk soort vergaderingen dit zou zijn.  

Op basis van de uitkomsten van deze gesprekjes wordt het volgende voorstel voorgelegd. 

 

Voorstel 

Vanaf donderdag 10 februari wordt een overgang gemaakt naar fysiek vergaderen tijdens alle avonden binnen 

Raad op Donderdag (raadsvergaderingen, Thema-avonden en Politieke Avonden), met inachtneming van 1,5 

meter afstand. De vergaderingen van de auditcommissie en agendacommissie blijven digitaal.  

Dit betekent dat in de commissiekamer ruimte is voor één woordvoerder per fractie en in de raadszaal voor 

twee woordvoerders per fractie. Fracties dienen uiterlijk donderdag 12.00 uur voor de Politieke Avond of 

Thema-avond aan te geven wie bij welke onderwerpen het woord voert.  

De publieke tribune blijft gesloten tot de 1,5-meterregel (weer) wordt afgeschaft. Hierdoor blijft voldoende 

ruimte voor insprekers en ambtelijke ondersteuning.  

Tijdens raadsvergaderingen neemt per fractie bij ieder agendapunt één woordvoerder plaats aan de 

raadstafel. De overige raadsleden verspreiden zich met inachtneming van voldoende afstand door de 

raadszaal. Stemmen gebeurt via de stemapplicatie stemgedrag.nl. Fractieassistenten zijn in principe niet 

aanwezig tijdens de raadsvergadering, maar fracties kunnen hiervoor uitzondering vragen via de griffie. 

Fractieassistenten kunnen uiteraard elders in het gebouw de vergadering volgen via de livestream.  

 

Voor fractievergaderingen in het gemeentehuis kan contact worden gezocht met de bodedienst. Zij hebben 

zicht op de beschikbaarheid van de vergaderruimtes.  


